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INTERPETACJA

W sprawie Festiwal Wisfu - zakup lodzi z napisem i loso Wfoctawek

Szanowny Pa nie Prezydencie,

Zwracam siq po raz kolejny z uprzejmq pro5bq o rozwa2enie mo2liwo$ci zakupu lodzi z napisem
i logo Wloclawek, kt6ra mogfaby promowai nasze miasto podczas Festiwalu Wisty. Dodatkowo wy2ej
wymieniona t6di stu2ytaby jako atrakcja turystyczna na przystani przy ulicy Piwnej. Mieszkaricy miasta
i tury6ci odwiedzajqcy nasze miasto mieliby alternatywq dla statku solarnego, ktory stacjonuje na
przystani przy ulicy Pfockiej. Bardzo proszq o przeanalizowanie mojej pro5by.
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